

di Kampung Puyu Satun, Thailand, baru-baru ini.

Program kali kedua di lokasi yang sama ini bertujuan mengeratkan hubungan bersama masyarakat Islam yang kurang bernasib baik, selain memupuk semangat sukarela dalam kalangan generasi muda.

Antara aktiviti ialah pemberian sumbangan makanan, gotong-royong dan sukan.

# Berbakti di Satun

36 ahli Kelab UMission UIAM sertai misi kemanusiaan

Oleh Ruslan Rusly  
rencana@media-  
prima.com.my

Seramai 36 ahli Kelab UMission Universiti Islam Antarabangsa Malaysia (UIAM) menganjurkan misi kemanusiaan



SESI beramah mesra bersama kanak-kanak kampung.



PESERTA bergambar kenangan selepas program berakhir.



PESERTA bersama kanak-kanak kurang bernasib baik yang menunggu bekalan air.



UPACARA berkhafan percuma turut diadakan.



GEMBIRA apabila berjaya menyelesaikan misi disasarkan.



SEMUA peserta bergambar kenangan.

## Rasai hidup di FELDA

Siswa Majlis Tertinggi Kolej Kesebelas Universiti Putra Malaysia (UPM) menganjurkan program Anak Angkat Lambaian Kasih Siswa di FELDA Serting Hilir 1, Negeri Sembilan, baru-baru ini.

Program yang disertai 80 peserta itu bertujuan memantapkan kemahiran insaniah serta menyumbangkan usaha membina semangat kekeluargaan antara warga kampus dengan masyarakat.

Antara aktiviti ialah memancing ikan, mengukur kelapa, membakar roti lilit, menganyam ketupat dan sukaneka.



BERGAMBAR bersama tetamu kehormat semasa majlis perasmian.



MAJLIS potong jambul warisan adat tradisi.



BARISAN pengurusan tertinggi UiTM bergambar kenangan bersama wakil ABEST.

## ABEST21 iktiraf kursus UiTM

Universiti Teknologi Mara (UiTM) melakar sejarah apabila Arshad Ayub Graduate Business School (AAGBS) dianugerahkan akreditasi selama lima tahun oleh badan akreditasi antarabangsa The Allian-

ce Business Education and Scholarship for Tomorrow 21st Century Organisation (ABEST21) yang berpangkalan di Jepun, baru-baru ini.

Pencapaian itu adalah kesinambungan usaha

UiTM untuk mendekati dunia antarabangsa terutama memperoleh pengiktirafan dalam mempertingkatkan tahap pendidikan universiti bagi peringkat sarjana dan ke-doktoran.